

Protokoll styrelsemöte 2018-08-29 Fribergavägens samfällighetsförening

Närvarande:

Ordförande David Westberg
Ulrika Söderqvist
Ragnar Nordström
Magnus Westin
Christina Fahlman
Suppleant Lars Andersson
Suppleant Mattias Nordström

Med anledning av Leifs bortgång ordnar Mattias med en hälsning och tack från styrelsen.

Magnus har fått dokumenten och Mattias hämtar det som finns till sladden.

1. Genomgång av konstituerande styrelsemötesprotokollet från den 5 maj 2018.
Uppföljning övriga frågor se nedan.
Christina frågar Marina om hon kan **sända in årets aktuella uppgifter** till skatteverket och trafikverket.
2. Status ekonomi.
Vissa planerade åtgärder, grusning och kantklippning har ännu inte genomförts då det varit för torrt. Kantklippning beslutades att avbokas men övriga att genomföras under hösten.
Aktuellt saldo på kontot 342.000. Ytterligare intäkter på 32.800 för vägavgifter väntas inkomma.
3. Vaghållare diskuteras.
Ingen intresserad har dykt upp. **David tar kontakt** med Fredrik Schönning ang. ev intresse. Om detta inte är lösningen diskuteras vi vidare vid nästa styrelsemöte. Till detta möte reviderar Lars och Magnus en tidigare **vägunderhållsplan**.
Alternativ till vaghållare, köpa in tjänsten, dela på uppgifterna i styrelse, två huvudansvariga? Vi tänker och håller öronen öppna!
4. Vägunderhåll
-**Hyvlig** är planerad till mitten av september. Jörgen Björkkvist. David **diskuterar i ev åtgärder av de uppskjutade stenarna med Jörgen**.
-**Grusning** beställs direkt därefter av huvudvägarna. Magnus kontaktar Henrikssons. och beställer ett **extra lass grus** att ha till vid behov.
-Vid lämplig tidpunkt därefter **sladdar** Magnus (alternativt Tommy Hellenius?)
-**Kantklippning** avbokas Magnus
-**Kantskärning** är beställd. David kontaktar Bertil. Avsatt max summa 50 000 kr.
-Magnus kontaktar Fredrik Jansson ang. ev avtal om **snöröjning** till säsongen 2019-20.
-Magnus köper in **stål** till vägsladden.
5. Bernt Söderlund, Västra Hasselbo, har haft kontakt ang. eget uttag av skog. Besiktning har genomförts innan och ev. skador kommer att återställas. Däremot har ägarna till

Östra Hasselbo också använt vägen för utkörning utan att ha kontaktat styrelsen. **Skador behöver åtgärdas.** David kontaktar dem och Bernt Söderlund önskar delta vid inspektionen.

6. David har kontaktats ang. behov av avstängning av vägen vid de planerade tomterna inne mot samhället för nedläggning av trummor för vatten och avlopp. Styrelsen såg inte några hinder för det under förutsättning att ansvariga sköter skyltning, kommunikation med räddningstjänst mm.
7. David begär **offert på tjänsten Vägfås.** Beslut nästa möte.
8. Inget nytt från IP Only
9. Ragnar **reviderar hemsidan.** Tar bort kontaktperson och hänvisar till hemsidans kontaktmöjlighet.

Nästa styrelsemöte 3 oktober 18.30 hos Mattias.

Ordförande
David Westberg

Sekreterare
Christina Fahlman Braw